上海市教育评估院于2000年9月经上海市机构编制委员会批准建立，直属于上海市教育委员会领导的事业单位，是本市教育系统独立法人建制的市级教育评估机构。

上海市教育评估院设办公室、研究室、高教评估室、基教评估室、职成教评估室、人员测评室、市场服务部等7个部门。现有27名员工，其中：高级职务9人，博士、硕士7人。主要从事教育评估、人员测评、理论研究、咨询服务、教育培训等相关业务。

上海市教育评估院坚持“面向学校，服务政府，以评促建，和谐发展”的宗旨，以质量和信誉为工作的出发点；坚持客观公正，依法评估，进行教育评估和理论研究、学术交流、鉴定教育水平和效益，为教育行政部门宏观决策提供依据和相关决策咨询报告，为学校全面提高办学质量提供专业服务。

五年来，上海市教育评估院接受教育行政部门的委托，承担了高等教育、基础教育、职业与成人教育等各级各类教育评估项目达数百项，充分发挥了专家的作用，保证了服务质量，受到了学校欢迎和市教委的肯定。

当前，上海市教育评估院按照第二个五年发展目标，立足教育，开拓创新；加强建设，提高质量，为创建管、办、评三分离的运作机制而努力实践，为本市教育发展保驾护航而努力奋斗！

A Brief Introduction
Shanghai Educational Evaluation Institute (SEEI), founded in September 2000, is an independent body directly affiliated with Shanghai Municipal Education Commission, and an independent corporate evaluation institute of municipal level as well.
SEEI consists of 7 sections: General Affairs Office, Research Section, Higher Education Evaluation Section, Elementary Education Evaluation Section, Vocational and Adult Education Evaluation Section, Personnel Qualification Certification Section and Market Service Section. There are currently 27 staff, of whom 9 have senior titles, and 7 have Doctoral or Master’s degree. Our focus is on the activities of educational evaluation, theoretical research, consultation service and training.
SEEI believes in “Direction from the government and Service for schools, Improvement through evaluation and Development in harmony”, and take the quality and honor as the starting point of the work; SEEI also follows the principles of equity and law-obeying, undertaking evaluation theoretical research, academic exchanges and evaluating education quality and benefit. In addition, SEEI provides the government and administrative department with effective reference and consultation reports through its functions of appraising, judging, leading and inspiring, and also offers professional services to schools.
Entrusted by Shanghai Municipal Education Commission, SEEI has already undertaken hundreds of educational evaluation projects of all types and levels in the past five years. The experts play an important role in the process to assure the evaluation quality, therefore SEEI has been acknowledged by various institutions and schools and the Shanghai Municipal Education Commission. 

SEEI is now working hard on its second Five-Year Strategy to open up the new area of the educational evaluation to strengthen the self development, enhance evaluation quality, and will make great efforts to establish the system of separating education administrative, school running and evaluation, and safeguard the development of the education in Shanghai.
Add: 202 South Shaan Xi Rd., Shanghai 200031

Tel: 86-21-5403 3370; 86-21-5467 0198

Fax: 86-21-5467 0198

Website: http://www.seei.shec.edu.cn
Email: seeimail@sh163.net
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